

Kamer van Volksvertegenwoordigers

ZITTING 1977-1978.

11 OKTOBER 1977

WETSVOORSTEL

tot wijziging van artikel 3 van de wet van 10 april 1973 waarbij aan de werknemers kredieturen worden toegekend met het oog op hun sociale promotie.

(Ingediend door de heer Glinne.)

TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Artikel 3, § 3, van de wet van 10 april 1973 waarbij aan de werknemers kredieturen worden toegekend met het oog op hun sociale promotie bepaalt: "Voor de toepassing van dit artikel wordt her normale loon begrensd tot een bedrag dat door de Koning wordt bepaald". Bij een in het *Belgisch Staatsblad* van 3 mei 1973 verschenen koninklijk besluit dd. 21 april 1973 werd dat bedrag vastgesteld op 28000 F.

Ondanks de hollende inflatie van de jongste jaren is dat in 1973 vastgestelde bedrag nooit aangepast aan de ontwikkeling van de kosten van levensonderhoud. Om die tekortkoming te verhelpen en te voorkomen dat ze zich in de toekomst nog voordoet, moet de wet gewijzigd worden en moet het begrensde bedrag automatisch worden gekoppeld aan het indexcijfer van de consumptieprijsen.

WETSVOORSTEL

Enig artikel.

Artikel 3, § 3, van de wet van 10 april 1973 waarbij aan de werknemers kredieturen worden toegekend met het oog op hun sociale promotie, wordt aangevuld als volgt: "Dit bedrag wordt gekoppeld aan het indexcijfer der consumptieprijsen."

22 augustus 1977.

Chambre des Représentants

SESSION 1977-1978.

11 OCTOBRE 1977

PROPOSITION DE LOI

modifiant l'article 3 de la loi du 10 avril 1973 accordant des crédits d'heures aux travailleurs en vue de leur promotion sociale.

(Déposée par M. Glinne.)

DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

L'article 3, § 3, de la loi du 10 avril 1973, accordant des crédits d'heures aux travailleurs en vue de leur promotion sociale, prévoit : "Pour l'application du présent article, la rémunération normale est limitée à un montant déterminé par le Roi". Ce montant a été fixé à 28000 F par arrêté royal du 21 avril 1973, paru dans le *Moniteur belge* du 3 mai 1973.

Malgré l'inflation galopante survenue au cours des dernières années, ce montant fixé en 1973 n'a jamais été rectifié en vue de l'adapter à l'évolution du coût de la vie. Afin de remédier à cette situation et d'éviter qu'elle se reproduise à l'avenir, il y a lieu de modifier la loi et de prévoir la liaison automatique du montant-limite à l'indice des prix à la consommation.

Ernest GLINNE.

PRoPosmON DE loi

Article unique.

L'article 3, § 3, de la loi du 10 avril 1973 accordant des crédits d'heures aux travailleurs en vue de leur promotion sociale, est complété comme suit : "Ce montant est lié à l'indice des prix à la consommation.",

22 août 1977.

Ernest GLINNE.